

# ကျသင့်ငွေပေးဆောင်ရန်အတွက် အကူအညီရယူခြင်း

## Texas Health ငွေကြေးအထောက်အပံ့ မူဝါဒ အနှစ်ချုပ်

Texas Health အရင်းအမြစ်များနှင့် ၎င်းတို့၏ လက်အောက်ခံ အဖွဲ့အစည်းများသည် Texas Health ငွေကြေးအထောက်အပံ့ မူဝါဒအောက်တွင် ငွေကြေးအထောက်အပံ့ကို ပေးပါသည်။ Texas Health လက်အောက်ခံ ဆေးရုံ သို့မဟုတ် အခြားအကျိုးဝင်အဖွဲ့အစည်းထံမှ ဆေးရုံ၊ အရေးပေါ်ကုသမှု သို့မဟုတ် ဆရာဝန် ပြုစုစောင့်ရှောက်ရေး ဝန်ဆောင်မှုများကို လက်ခံရရှိသည့် မည်သူ့အတွက်ကိုမဆို ဤသည်က သက်ဆိုင်ပါသည်။ ငွေကြေးအထောက်အပံ့ မူဝါဒ၊ ငွေကြေးအထောက်အပံ့ လျှောက်လွှာနှင့် ရိုးရှင်းသော အသုံးအနှုန်းဖြင့် ရေးသားထားသော အကျဉ်းချုပ်တို့ကို အင်္ဂလိပ်ဘာသာနှင့် စပိန်ဘာသာတို့ဖြင့် ရရှိနိုင်ပြီး လိုအပ်ပါက အခြားဘာသာစကားများဖြင့်ပါ ရရှိနိုင်ပါသည်။ Texas Health ငွေကြေးအထောက်အပံ့သည် Texas Health ငွေကြေးအထောက်အပံ့ မူဝါဒ၏ နောက်ဆက်တွဲ C တွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း အပြည့်အဝထိန်းချုပ်မှုရှိပြီး အခွန်ကင်းလွတ်ခွင့်ရသော ဆေးရုံများနှင့် အခြားအဖွဲ့အစည်းများ/ လက်အောက်ခံအဖွဲ့အစည်းများမှ ကျသင့်ငွေများနှင့် သက်ဆိုင်ပါသည်။

### ငွေကြေးအထောက်အပံ့အတွက် မည်ကဲ့သို့ အရည်အချင်းများ ပြည့်မီရမည်နည်း။

သင်ဆေးရုံတက်နေစဉ်အတွင်း သို့မဟုတ် ငွေတောင်းခံခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်အတွင်း မည်သည့်အချိန်မဆို သင်၏ ကျသင့်ငွေအတွက် အကူအညီတောင်းခံနိုင်ပါသည်။ ဝင်ငွေ၊ ပိုင်ဆိုင်မှုများ သို့မဟုတ် အခြားအရင်းအမြစ်များကို သုံးသပ်ပြီး သင်မည်မျှရသင့်ရထိုက်သည်ကို ကျွန်ုပ်တို့ ဆုံးဖြတ်သွားမည်ဖြစ်သည်။ သင့်တစ်နှစ်တာဝင်ငွေသည် လက်ရှိ ဖက်ဒရယ် ဆင်းရဲမွဲတေမှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်၏ 250% အောက်နည်းနေလျှင် သို့မဟုတ် ညီမျှလျှင် သင်သည် ငွေကြေးအထောက်အပံ့အချို့ကို ရယူနိုင်ပါသည်။

ဖက်ဒရယ် ဆင်းရဲမွဲတေမှုဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်ကို ကြည့်ရှုနိုင်သည့်နေရာမှာ - <http://aspe.hhs.gov/poverty/index.cfm> ။

သင်သည် ဆေးရုံ၊ အရေးပေါ်ကုသမှု သို့မဟုတ် ဆရာဝန်/ပြုစုစောင့်ရှောက်မှုပေးသူ ကုန်ကျစရိတ်အားလုံး သို့မဟုတ် တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအတွက် အကူအညီရယူရန် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်ပါသည်။ ကူညီထောက်ပံ့မှုကို သင့်နှစ်စဉ်ဝင်ငွေ၊ မိသားစုဝင်ဦးရေနှင့် ရရှိနိုင်သော အရင်းအမြစ်များကို ထည့်သွင်းစဉ်းစားသော အခြေအနေအရ ပြောင်းလဲနိုင်သည့် ပမာဏအပေါ် အခြေခံထားပါသည်။

### ငွေကြေးအထောက်အပံ့ကို မည်သို့လျှောက်ထားနိုင်မည်နည်း။

ငွေကြေးအထောက်အပံ့ လျှောက်လွှာ သို့မဟုတ် ငွေကြေးအထောက်အပံ့ မူဝါဒ မိတ္တူကို အခမဲ့ရယူရန် ဖော်ပြပါသို့ သွားပါ- [texashealth.org/Costs-and-Billing/Financial-Assistance](http://texashealth.org/Costs-and-Billing/Financial-Assistance)

ဤဝက်ဘ်စာမျက်နှာတွင် MyChart ပေါ်တယ်မှတစ်ဆင့် အွန်လိုင်းမှ လျှောက်ထားနိုင်သည့် လင့်ခ်တစ်ခုလည်း ရှိပါသည်။

ဤကဏ္ဍတွင် ဆေးရုံဝန်ဆောင်မှုများသာ ပါဝင်ပါသည်။ ယေဘုယျအားဖြင့် Texas Health အရင်းအမြစ်များ (THR) သည် ကုန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ပစ္စည်းများနှင့် ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် ကုန်ကျစရိတ်များကို ပြင်ပအဖွဲ့အစည်း ငွေပေးချေမှု ရင်းမြစ်များထံမှ ၎င်းတို့၏ ရရှိနိုင်မှု ဦးစားပေးအလိုက် ပြန်ရယူရန် ဆောင်ရွက်ပြီး လက်ခံစာရင်းသွင်းခိုက်တွင် လူနာက ဖော်ပြသော အကျိုးခံစားခွင့်များ သတ်မှတ်ချက်နှင့်အညီ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်ရန် အခွင့်ရှိပါသည်။ မော်တော်ယာဉ် မတော်တဆမှု (MVA) ကြောင့် လိုအပ်လာသည့် ဆေးကုသမှုအတွက် မထိခိုက်အန္တရာယ်ဖြစ်အောင် ပြုလုပ်သူ (သို့မဟုတ် ၎င်းကိုယ်စား ပေးရန်တာဝန်ရှိသည့် အဖွဲ့အစည်း) က မတော်တဆမှုကြောင့် နစ်နာသူ၏ ဆေးကုသမှု ကုန်ကျစရိတ်များကို ပေးချေရန်အတွက် တရားဥပဒေအရ ဦးဆုံး တာဝန်ရှိပါသည်။ နှိုင်းယှဉ်ရသော စာချုပ်တွင် သဘောတူထားသော တာဝန်ဝတ္တရားအရ သို့မဟုတ် ဥပဒေအရ ဦးစားပေးမှု ပြောင်းလဲခြင်း မရှိပါက ယေဘုယျအားဖြင့် ကုန်းမာရေး အကာအကွယ် (ကော်မရှယ်၊ အလုပ်ရှင်က ထောက်ပံ့ပေးထားသော သို့မဟုတ် အစိုးရ၏ အစီအစဉ် အပါအဝင်) သည် ပုံမှန်အားဖြင့် ဒုတိယဦးစားပေးဖြစ်ပါသည်။ THR မူဝါဒသည် နှစ်ဖက်အပြန်အလှန် သဘောတူညီချက်အရ အဖွဲ့အစည်းက THR စရိတ်စကားများကို လက်ငင်း ပေးချေသည့်အခါ THR အလတ်ထရော့စ် ငွေကြေးဆိုင်ရာ အထောက်အပံ့စနစ်များနှင့် အမှတ်ပိုင်များကို သုံးရန်အတွက် လူနာ၏ ကိုယ်စားလှယ်များအား ခွင့်ပြုရန်အတွက် ဖြစ်သည်။ THR တောင်းခံမှုများပါဝင်သော ပြန်ရယူမှုများအတွက် ဘုံရည်ရွယ်ချက် မရှိပါက ဤစနစ်များနှင့် ပိုင်များ ဝင်ရောက် သုံးစွဲခွင့်နှင့် အသုံးပြုခွင့်ကို တရားဝင်ခွင့်မပြုထားပါ။ ကုန်းမာရေးအာမခံထံမှ ကျသင့်ငွေ အချိန်မီ ကောက်ခံရာတွင် တက္ကဆပ်ဥပဒေအရ သတ်မှတ်ထားသည့်အတိုင်း Texas Health အရင်းအမြစ်များက လိုက်နာကျင့်သုံးပါမည်။ သို့သော် တောင်းခံမှုများအတွက် ငွေပေးချေရန် ပဏာမဦးစားပေးဖြစ်သော MVA ဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းထံမှ တောင်းခံရာတွင် ၎င်း၏ အကျိုးအမြတ် ယုတ်လျှော့နစ်နာစေခြင်း မရှိဘဲ အထက်ပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်ပါသည်။

အခမဲ့မိတ္တူများကို ကိုယ်တိုင်သွားယူခြင်း၊ အခမဲ့မိတ္တူများကို မေးလ်ဖြင့် တောင်းခံခြင်း သို့မဟုတ် Texas Health Physician Clinic | Texas Health ဆေးရုံတစ်ခုရှိ လက်ခံဌာနတွင်ဖြစ်စေ ပင်မလုပ်ငန်းရုံး (Central Business Office) သို့ သွား၍ဖြစ်စေ (ကြိုတင်ချိန်းဆိုထားပြီးမှသာ) ကိုယ်တိုင် လျှောက်လွှာတင်ပြီး အကူအညီရယူခြင်းကိုလည်း ဆောင်ရွက်နိုင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အသုံးပြုသူဝန်ဆောင်မှုဌာနက ကြိုတင်ချိန်းဆိုတစ်ခုကို စီစဉ်ပေးခြင်းဖြင့် ကူညီပေးနိုင်သည့် သို့မဟုတ် 800.890.6034 သို့ ဖုန်းခေါ်ဆို၍ ငွေကြေးအထောက်အပံ့ မူဝါဒ သို့မဟုတ် လျှောက်လွှာတင်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်အကြောင်း မေးခွန်းများကို ဖြေကြားပေးခြင်းဖြင့်လည်း ကူညီပေးနိုင်ပါသည်။

### စာရွက်စာတမ်း

သင်၏ ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ ခံစားခွင့်များ၊ ဝင်ငွေများ၊ ပိုင်ဆိုင်မှုများနှင့် သင်သည် အရည်အချင်းပြည့်မီကြောင်း ပြသရာတွင် အထောက်အကူဖြစ်စေမည့် အခြားမည်သည့်စာရွက်စာတမ်းကိုမဆို ပေးရန် သင့်တွင် တာဝန်ရှိပါသည်။ စာရွက်စာတမ်းဟုဆိုရာတွင် ဘဏ်ငွေစာရင်းရှင်းတမ်း၊ ဝင်ငွေခွန်ပုံစံများ၊ ချက်လက်မှတ်ဖြတ်ပိုင်းများ သို့မဟုတ် အခြားအချက်အလက်များ ပါဝင်နိုင်ပါသည်။

### အရေးပေါ်နှင့် ဆေးကုသမှုအရ လိုအပ်သော ဆေးရုံတက်ရောက်ကုသမှု

ကျသင့်ငွေအတွက် အကူအညီရယူရန် သင်သည် သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီပါက အရေးပေါ် သို့မဟုတ် ဆေးကုသမှုအရ လိုအပ်သော စောင့်ရှောက်မှုအတွက် ပမာဏသည် အလားတူစောင့်ရှောက်မှုများအတွက် အာမခံအကာအကွယ်ရှိသူများ ယေဘုယျအားဖြင့် ပေးဆောင်ရသော ပမာဏထက်ပိုမို၍ ကောက်ခံသွားမည်မဟုတ်ပါ။ ယေဘုယျကောက်ခံသည့် ပမာဏကို ဆုံးဖြတ်ရန် ကျွန်ုပ်တို့သည် ပြန်လှန်ကြည့်ရှုခြင်း နည်းလမ်းကို သုံးပါသည်။ (လူနာများ၏ အာမခံကုမ္ပဏီများက ရှေ့နှစ်တွင် ပေးဆောင်ထားသည့် ပမာဏကို အာမခံထားသောလူနာက ပေးဆောင်သည့် ပမာဏနှင့် နှိုင်းယှဉ်ကြည့်ပါသည်။)

### ကောက်ခံမှု လုပ်ငန်းများ

ဆေးရုံဆင်းသည့် ရက်မှ ရက်ပေါင်း 120 ကြာသည့်တိုင် မပေးချေရသေးသော ကျသင့်ငွေများကို ပြင်ပ ကောက်ခံရေးအေဂျင်စီသို့ လွှဲပြောင်းပါသည်။ ကောက်ခံမှုလုပ်ငန်းစဉ်အတောအတွင်း သင် သို့မဟုတ် သင့်အား အာမခံပေးသူသည် အသုံးပြုသူဝန်ဆောင်မှုသို့ 800-890-6034 ဖြင့် ဆက်သွယ်ခြင်းအားဖြင့် သင်၏ ကျသင့်ငွေအတွက် အကူအညီကို အချိန်မရွေး လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

